

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JUNE 7, 1990  
(17)

[Text]

The Standing Joint Committee for the Scrutiny of Regulations met at 8:35 o'clock a.m. this day in Room 256-S (Centre Block), the Joint Chairman, Tom Wappel, presiding.

*Members of the Committee present:*

*Representing the Senate:* The Honourable Senators Roch Bolduc and Pietro Rizzuto.

*Representing the House of Commons:* Bill Domm, Beryl Gaffney, Marie Gibeau, Al Johnson, Tom Wappel and Jack Whittaker.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* François-R. Bernier, General Counsel and Peter Bernhardt, Counsel to the Committee.

The Committee examined the situation concerning the two secretaries of the office of Counsel of the Committee. The Committee was informed that the two secretaries, who were previously contract personnel of the Committee, will now occupy permanent Senate positions, which will permit these two employees to obtain the benefits associated with a permanent appointment and will eliminate the problems that prorogations and dissolutions create for contract personnel.

Jack Whittaker moved,

—That the Committee pay a lump sum equal to 4 per cent of their salary of March 31, 1990 to the two secretaries of the office of Counsel to the Committee; and

That the Committee adopt a Supplementary Budget of \$2,400 for the fiscal year 1990-91 and that the Joint Chairmen present the said Supplementary Budget to the competent financial authority of their respective Houses.

The question being put on the said motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Committee discussed the matter of holding one meeting during the summer recess.

Mr. Whittaker moved,

—That the Committee hold a meeting on Tuesday, August 14, at 10:00 o'clock in the morning.

The question being put on the said motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Committee resumed consideration of its permanent reference, section 19, *The Statutory Instruments Act*, R.S.C. 1985, c. S-22 which follows:

19. Every statutory instrument issued, made or established after December 31, 1971, other than an instrument the inspection of which and the obtaining of copies of which are precluded by any regulations made pursuant to paragraph 20 (d), shall stand permanently referred to any Committee of the House of Commons, of the Senate or of both Houses of Parliament that may be established for the purpose of reviewing and scrutinizing statutory instruments.

On SOR/90-155—Public Works Nuisances Regulations, amendment:

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 7 JUIN 1990  
(17)

[Traduction]

Le Comité mixte permanent d'examen de la réglementation se réunit aujourd'hui, à 8 h 35, dans la pièce 256-S (édifice du Centre), sous la présidence de M. Tom Wappel (coprésident).

*Membres du Comité présents:*

*Représentant le Sénat:* Les honorables sénateurs Roch Bolduc et Pietro Rizzuto.

*Représentant la Chambre des communes:* Bill Domm, Beryl Gaffney, Marie Gibeau, Al Johnson, Tom Wappel et Jack Whittaker.

*Sont aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* François-R. Bernier, conseiller principal, et Peter Bernhardt, conseiller du Comité.

Le Comité examine la situation des deux secrétaires du bureau du conseiller du Comité. Les membres du Comité sont informés que ces deux secrétaires, qui étaient auparavant embauchées à contrat, occuperont dorénavant des postes permanents du Sénat, ce qui permettra de leur faire profiter des avantages liés à ces postes et d'éliminer les problèmes que leur créaient les prorogations et les dissolutions.

Jack Whittaker propose,

—Que le Comité verse aux deux secrétaires du bureau du conseiller du Comité un paiement forfaitaire égale à 4 p. 100 du salaire qu'elles touchaient et 31 mars 1990; et

Que le Comité adopte un budget supplémentaire de 2 400 dollars pour l'exercice 1990-1991 et que les coprésidents soumettent ce budget supplémentaire aux autorités financières compétentes de leur Chambre respective.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Le Comité discute de la possibilité de tenir une réunion pendant la pause parlementaire de l'été.

M. Whittaker propose,

—Que le Comité tienne une réunion le mardi 14 août à 10 heures.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi permanent, soit l'article 19 de la *Loi sur les textes réglementaires*, L.R.C. 1985, ch. S-22:

19. Le comité, soit de la Chambre des communes, soit du Sénat, soit mixte, chargé d'étudier et de contrôler les textes réglementaires est saisi d'office de ceux qui ont été pris après le 31 décembre 1971, à l'exclusion des textes dont la communication est interdite aux termes des règlements d'application de l'alinéa 20d).

Au sujet du DORS/90-155—Règlement concernant les actes nuisibles sur des ouvrages publics—Modification: